
不锈钢餐具刀叉花纹简单易于清洗及高亮度耐磨

产品名称 不锈钢餐具刀叉花纹简单易于清洗及高亮度耐磨

公司名称 揭阳市榕城区西马家润不锈钢制品厂

价格 .00/个

规格参数 产品类别:刀叉
品牌:家润
材质:不锈钢

公司地址 中国 广东 揭阳市 揭阳市五金工业区

联系电话 86 0663 8239895 13903080622

产品详情

产品类别 刀叉 品牌 家润
材质 不锈钢 适用对象 成人
一次性用品 否 风格 西式
图案 纯色 规格 430
颜色 镜面光 包装规格 套装
产地 中国 贸易属性 外贸原单
适用送礼场合 广告促销、商务馈赠、节

日、开业典礼、员工福利
加印LOGO 可以

是否提供加工定制 是

the introduction of jiarun tableware

 jieyang jiarun stainless steel product manufacturer is specialized in the design, manufacture and sale of middle and
high class stainless steel tableware and kitchenware. we have developed to a famous stainless steel enterprise by our
strong technology and workmanship.

we have modern management, advanced production equipment and perfect quality inspection system. we are
working hard to create better and better products, keep improving technology and develop qualified products. the
best raw material, first class design and strict quality control ensure us to stand in the leading position in market
competition and make our products enjoy good sale in domestic market, as well as southeast asia, europe and the
usa.we welcome customers from all circles to create a better tomorrow together. we are looking forward to forming
successful business relationships with new clients around the world in the near future

这款餐具是高档镜面抛光产品，表面做工与抛光精细、款式新在花纹的设计上（易于清洗的特点）。可
做为酒店用品及高档家厨用品。本厂办厂时间较长款式多造型美，基本上是每月都必出一款新的款式来
投放市场。热诚恭迎新老客户的合作！我厂定以物美价廉、细心打造每款精美餐具来回报你对本厂之信



任！货号 组件 表面处理 厚度(mm) 长度(mm) 重量(g)

jr202 中刀 布轮 5.0 231 79.5

jr202 中勺 布轮 2.5 196 43.5

jr202 中叉 布轮 2.5 200 49.5

jr202 茶勺 布轮 1.8 141 20.8
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